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tennisbanorna bakom Myrbacka simhall

VD/5902/00.02.00.03/2024

Juha Suoniemi och 26 andra ledamöter lämnade in följande fullmäktigemotion i enlighet med 
fullmäktiges arbetsordning:

”Vi undertecknade ledamöter föreslår att man under vintern tar i bruk tennisbanorna bakom Myrbacka 
simhall för skridskoåkning genom att frysa en skridskoplan på banorna. 
 
Tennisbanorna är redan färdigt jämna och området är redan belyst, vilket gör banorna till en säker och 
fungerande plats för skridskoåkning. På vintrarna är tennisbanorna helt oanvända, så genom att frysa 
dem till en skridskoplan skulle man utnyttja ett befintligt utrymme som annars skulle stå tomt. 

Planen som ligger i närheten av Myrbacka simhall är lätt att nå och området har många invånare. I 
synnerhet för familjer och unga skulle detta vara ett viktigt komplement till möjligheterna att motionera 
på vintrarna. 
  
Frysning av tennisbanorna till en skridskoplan kräver inte heller stora investeringar eftersom banorna 
redan har grund och belysning. Endast näten och nätstolparna behöver tas bort. Denna åtgärd skulle 
därför vara ett kostnadseffektivt sätt att utöka områdets motionsmöjligheter under vintern. 
  
Vi föreslår att staden vidtar åtgärder för att bygga en skridskoplan för den kommande vintersäsongen. 
Detta skulle förbättra möjligheterna till vintermotion i Myrbackaområdet och främja invånarnas 
välbefinnande genom att erbjuda en lättillgänglig plats för utomhusmotion.”

Stadsfullmäktige 19.8.2024 § 27 

Beslut:
Fullmäktige beslutade att ta upp ärendet till behandling och sända fullmäktigemotionen till 
stadsstyrelsen för beredning. 

Bilaga:
– Juha Suoniemis och 26 andra ledamöters undertecknade motion om att frysa en 

skridskoplan på tennisbanorna bakom Myrbacka simhall


